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Protokół II sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 20.05.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:30, zakończenia – 15.02. 

Radny nieobecny usprawiedliwiony: radny J. Kozłowicz 

Radni nieobecni w trakcie: radna A. Wilk- obecna od godz. 10.34. do końca 

trwania sesji (do godz. 15.02). 

 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b) 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/II sesja Rady 
Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 20.05.2024 r. 
 
1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Łukasz Różycki 

otworzył II sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

zaproszonych gości: 

- Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Marka Żegnałka Mecenasa, 

- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-

Zdroju, 

- Panią Jolantę Adamczak Kierownika Centrum Usług Wspólnych 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój, 
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- Kierowników i Pracowników tut. Urzędu, 

- Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do 

następnego punktu obrad sesji. 

 
 

Zrealizowany porządek 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena zasobów 

pomocy społecznej”. 
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4. Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 

2023 r., ściągalność i należności z tego tytułu. 

5. Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników w 2023 r., wydatki 

związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi naprawami. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych w roku 2023. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2024 r. oraz 

protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 7 maja 2024 r. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi 

Szczawna-Zdroju- Panu Markowi Ćmikiewiczowi. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 

sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty dodatkowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

Partnerstwa powołanego do realizacji projektu inwestycyjnego pn. „Budowa 

dróg dla rowerów, ciągów pieszo-rowerowych, pasów ruchu dla rowerów 

oraz wyznaczenie toru i kierunku ruchu roweru, wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą łączących centrum Wałbrzycha z pozostałymi dzielnicami oraz 

Szczawnem-Zdrój  na rzecz rozwoju zrównoważonej mobilności”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

15. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zamknięcie obrad. 
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3. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena 

zasobów pomocy społecznej”. 
 

Ww. informacja została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Informację w tym zakresie przedstawiła Pani Anna Tumas Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Pani Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej, radny J. Kaczanowski, Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Skarbnik Miasta, radna A. Wilk, radna E. Piotrowska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

4. Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi za 2023 r., ściągalność i należności z tego tytułu. 

Informacja na temat analizy kosztów systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi za 2023 r., ściągalność i należność z tego tytułu- została 

załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Informację w tym zakresie przedstawiła Pani Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Skarbnik Miasta, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju, radna E. Piotrowska, Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

5. Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników w 2023 r., 

wydatki związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi 

naprawami. 

Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników w 2023 r., wydatki 

związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi naprawami 

została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu.  

 

Informacja w tym zakresie została przedstawiona przez Panią Kierownik 

Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięły: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska, 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych w roku 2023. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych w roku 2023 zostało załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Informację w tym zakresie przedstawiła Pani Kierownik Centrum Usług 

Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

 
7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 
2024 r. oraz protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 7 maja 2024 r. 
 
Protokoły te zostały przesłane wszystkim radnym na adresy 

e-mailowe. 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu 

z sesji dnia 29 kwietnia 2024 r. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny J. Kozłowicz. 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są uwagi 

do protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 7 maja 2024 r. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 7 maja 2024 r. 

 
Ww. protokół został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brał: radny J. Kozłowicz. 
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Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEZENIA.PL. i stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 
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głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brał: radny J. Kozłowicz. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 9a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2024. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 został 

załączony do aplikacji POSIEZENIA.PL. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny J. Kozłowicz. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024 stanowi załącznik nr 10a do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrzowi Szczawna-Zdroju- Panu Markowi Ćmikiewiczowi. 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi 

Szczawna-Zdroju- Panu Markowi Ćmikiewiczowi został załączony do 

aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Sekretarz Miasta. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju- Panu 

Markowi Ćmikiewiczowi. 

 
Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Szczawna-

Zdroju- Panu Markowi Ćmikiewiczowi została podjęta większością głosów 

w głosowaniu: za- 11, przeciw-0, wstrzymujących się- 3, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny J. Kozłowicz. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi 

Szczawna-Zdroju- Panu Markowi Ćmikiewiczowi stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Szczawna-Zdroju- Panu Markowi Ćmikiewiczowi stanowi 

załącznik nr 11a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

strefy płatnego parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za 

postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 
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płatnego parkowania, sposobu pobierania opłat i określenia 

wysokości opłaty dodatkowej. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 

sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty dodatkowej został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna A. Wilk, Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, radny A. Sikoń, Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny 

P. Nasiukiewicz, radny H. Hammer, radna E. Piotrowska, Mecenas, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka, Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radny 

Z. Różycki. 

 

Radny A. Sikoń i radna A. Wilk złożyli wnioski formalne, które jednak 

wycofali. 

Całość dyskusji dostępna jest na nagraniu audio-wideo. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 

parkowania, sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty 

dodatkowej. 
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Uchwała w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, ustalenia 

wysokości stawek opłaty za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie płatnego parkowania, sposobu pobierania opłat 

i określenia wysokości opłaty dodatkowej została podjęta większością 

głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw-2, wstrzymujących się- 2, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny 

J. Kozłowicz. 

 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 

sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty dodatkowej stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, ustalenia wysokości stawek 

opłaty za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 

płatnego parkowania, sposobu pobierania opłat i określenia wysokości 

opłaty dodatkowej stanowi załącznik nr 12a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do Partnerstwa powołanego do realizacji projektu inwestycyjnego 

pn. „Budowa dróg dla rowerów, ciągów pieszo-rowerowych, pasów 

ruchu dla rowerów oraz wyznaczenie toru i kierunku ruchu roweru, 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą łączących centrum Wałbrzycha 

z pozostałymi dzielnicami oraz Szczawnem-Zdrój  na rzecz rozwoju 

zrównoważonej mobilności”. 

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

Partnerstwa powołanego do realizacji projektu inwestycyjnego pn. „Budowa 

dróg dla rowerów, ciągów pieszo-rowerowych, pasów ruchu dla rowerów 

oraz wyznaczenie toru i kierunku ruchu roweru, wraz z infrastrukturą 
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towarzyszącą łączących centrum Wałbrzycha z pozostałymi dzielnicami oraz 

Szczawnem-Zdrój na rzecz rozwoju zrównoważonej mobilności” został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Inwestycji. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Pani Kierownik Wydziału Inwestycji, radny A. Sikoń, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Ł. Różycki, Burmistrz Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa 

powołanego do realizacji projektu inwestycyjnego pn. „Budowa 

dróg dla rowerów, ciągów pieszo-rowerowych, pasów ruchu dla 

rowerów oraz wyznaczenie toru i kierunku ruchu roweru, wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą łączących centrum Wałbrzycha 

z pozostałymi dzielnicami oraz Szczawnem-Zdrój  na rzecz rozwoju 

zrównoważonej mobilności”. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa 

powołanego do realizacji projektu inwestycyjnego pn. „Budowa dróg dla 

rowerów, ciągów pieszo-rowerowych, pasów ruchu dla rowerów oraz 

wyznaczenie toru i kierunku ruchu roweru, wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą łączących centrum Wałbrzycha z pozostałymi dzielnicami oraz 

Szczawnem-Zdrój  na rzecz rozwoju zrównoważonej mobilności”, została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-0, wstrzymujących się- 

0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał: radny J. Kozłowicz. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

Partnerstwa powołanego do realizacji projektu inwestycyjnego pn. „Budowa 

dróg dla rowerów, ciągów pieszo-rowerowych, pasów ruchu dla rowerów 

oraz wyznaczenie toru i kierunku ruchu roweru, wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą łączących centrum Wałbrzycha z pozostałymi dzielnicami oraz 

Szczawnem-Zdrój  na rzecz rozwoju zrównoważonej mobilności” stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 

realizacji projektu inwestycyjnego pn. „Budowa dróg dla rowerów, ciągów 

pieszo-rowerowych, pasów ruchu dla rowerów oraz wyznaczenie toru 

i kierunku ruchu roweru, wraz z infrastrukturą towarzyszącą łączących 

centrum Wałbrzycha z pozostałymi dzielnicami oraz Szczawnem-Zdrój  na 

rzecz rozwoju zrównoważonej mobilności” stanowi załącznik 

nr 13a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju, został załączony do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęły 

informacje o utworzeniu 2 Klubów Radnych: 

1) „Kobiety dla Szczawna”, którego Przewodniczącą została radna 

        A. Wilk, 

2) „Szczawno-Zdrój zasługuje na więcej”, którego Przewodniczącą   

        Została radna A. Robak. 
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W związku z tym Przewodniczący poinformował, że zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, reprezentant Klubu jest obligatoryjnie 

członkiem Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZAWNIE-ZDROJU: 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczących poszczególnych Komisji (zarówno wszystkich Radnych, 

jak i Kluby).  

 

Przewodniczący zaproponował, że przegłosowana zostanie każda 

kandydatura (w zależności, czy będzie jedna na daną Komisję czy więcej) 

oraz poinformował, że kandydatury będą głosowane zgodnie z kolejnością 

zgłoszeń. 

 

 Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury na poszczególnych 

Przewodniczących Komisji wraz z uzasadnieniem.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani  kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie na Przewodniczących poszczególnych 

Komisji. 

 
Radna M. Pietkiewicz zgłosiła kandydaturę radnej A. Robak na 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  
 
Radna A. Wilk zgłosiła kandydaturę radnego A. Sikonia na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Następnie odbyło się głosowanie: wybór radnej Anny Robak na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono, za- 3, przeciw- 9, 

wstrzymało się- 2, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brał radny J. Kozłowicz. 
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Następnie odbyło się głosowanie: wybór radnego Andrzeja Sikonia 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 11, przeciw 1, wstrzymało 

się 2, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej 

został wybrany radny A. Sikoń. 

 

Następnie Radna A. Pisarska zgłosiła kandydaturę radnego Z. Różyckiego 

na Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem. 

 

Odbyło się głosowanie: wybór radnego Zenona Różyckiego na 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczącym Komisji Budżetowej 

i Gospodarki Mieniem został wybrany radny Z. Różycki. 

 

Następnie radna U. Wójcik zgłosiła kandydaturę radnej A. Wilk na 

Przewodniczącą Komisji Spraw Obywatelskich. 

 

Odbyło się głosowanie: wybór radnej Agnieszki Wilk na 

Przewodniczącego Komisji Spraw Obywatelskich. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczącą Komisji Spraw 

Obywatelskich została wybrana radna A. Wilk. 
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Następnie radna E. Piotrowska zgłosiła kandydaturę radnego J. Kozłowicza 

na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radny J. Kozłowicz 

złożył w Biurze Rady Miejskiej pismo wyrażające zgodę na przewodnictwo 

w tej komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zapytała Mecenasa czy 

prawnie dopuszczamy taką sytuację, czy wszystko jest zgodnie z prawem. 

Mecenas potwierdził, że dopuszczamy taką możliwość.  

 

Odbyło się głosowanie: wybór radnego Janusza Kozłowicza na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczącym Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu został wybrany radny J. Kozłowicz. 

 

Następnie radna V. Mołda zgłosiła kandydaturę radnego J. Kaczanowskiego 

na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 

Radna A. Robak zgłosiła na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 

kandydaturę radnej M. Pietkiewicz. 

 

Odbyło się głosowanie: wybór radnego Józefa Kaczanowskiego na 

Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 11, przeciw 1, wstrzymało 

się 2, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Następnie odbyło się głosowanie: wybór radnej Magdaleny 

Pietkiewicz na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 
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Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono, za 4, przeciw 7, wstrzymało 

się 3, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczącym Komisji Uzdrowiskowej 

został wybrany radny J. Kaczanowski. 

 

Radna M. Pietkiewicz zgłosiła na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji kandydaturę radnego H. Hammera. 

 

Natomiast Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zgłosił 

kandydaturę radnej U. Wójcik. 

 

Następnie odbyło się głosowanie: wybór radnego Henryka 

Hammera na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono, za 3, przeciw 9, wstrzymało 

się 2, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Odbyło się także głosowanie: wybór radnej Urszuli Wójcik na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 11, przeciw 1, wstrzymało 

się 2, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczącym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji została wybrana radna Urszula Wójcik. 

 

SKŁADY KOMISJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZAWNIE-ZDROJU: 

 

Komisja Rewizyjna: 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że do Komisji można zgłosić jeszcze 
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maksymalnie 4 członków (3-5, z Przewodniczącym), w tym z ustawy 

o samorządzie gminnym wynika, że powinni się znaleźć w jej składzie 

reprezentanci klubów radnych. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował, by uwzględnić 

najpierw reprezentantów klubów radnych. 

 

 W związku z powyższym Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury 

na członków Komisji Rewizyjnej wraz z uzasadnieniem, najpierw 

zgłoszono reprezentantów klubów radnych.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani  kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej. 

1) Radna M. Pietkiewicz zgłosiła kandydaturę radnej A. Robak. 

2) Radna A. Wilk zgłosiła kandydaturę radnej E. Piotrowskiej. 

3) Radna A. Robak zgłosiła kandydaturę radnej M. Pietkiewicz. 

4) Radna V. Mołda zgłosiła radnej A. Wilk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował zamknięcie listy 

kandydatów na członków do Komisji Rewizyjnej. 

 

Odbyło się głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na 

członków do Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto za 10, przeciw 4, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad składem osobowym Komisji 

Rewizyjnej: Anna Robak, Ewelina Piotrowska, Magdalena 

Pietkiewicz, Agnieszka Wilk. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 12, przeciw 2,  wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 
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Komisja Budżetowa i Gospodarki Mieniem: 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Komisji można zgłosić jeszcze 

maksymalnie 6 członków (3-7, z Przewodniczącym) i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. 

 W związku z powyższym Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury 

na członków Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem wraz 

z uzasadnieniem. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie do Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem. 

1) Radny H. Hammer zgłosił kandydaturę radnej A. Robak. 

2) Radna E. Piotrowska zgłosiła kandydaturę radnego 

P. Nasiukiewicza. 

3) Radny Z. Różycki zgłosił kandydaturę radnej A. Pisarskiej. 

4) Radna U. Wójcik zgłosiła kandydaturę radnego A. Motyki. 

5) Radny J. Kaczanowski zgłosił kandydaturę V. Mołdy. 

6) Radny A. Motyka zgłosił kandydaturę U. Wójcik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował zamknięcie listy 

kandydatów na członków do Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem. 

 

Odbyło się głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na 

członków do Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad składem osobowym Komisji 

Budżetowej i Gospodarki Mieniem: Anna Robak, Piotr Nasiukiewicz, 

Agnieszka Pisarska, Adam Motyka, Violeta Mołda, Urszula Wójcik. 
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Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 
Komisja Spraw Obywatelskich: 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Komisji można zgłosić jeszcze 

maksymalnie 6 członków (3-7, z Przewodniczącym) i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur.  

 

 W związku z powyższym Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury 

na członków Komisji Spraw Obywatelskich wraz z uzasadnieniem. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie do Komisji Spraw Obywatelskich. 

1) Radna M. Pietkiewicz zgłosiła kandydaturę radnego H. Hammera. 

2) Radna A. Wilk zgłosiła kandydaturę radnego P. Nasiukiewicza. 

3) Radna A. Robak zgłosiła kandydaturę radnej M. Pietkiewicz. 

4) Radny P. Nasiukiewicz zgłosił kandydaturę radnej E. Piotrowskiej. 

5) Radny A. Motyka zgłosił kandydaturę radnego A. Sikonia. 

6) Przewodniczący Rady Ł. Różycki zgłosił kandydaturę radnego 

A. Motyki. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował zamknięcie listy 

kandydatów na członków do Komisji Spraw Obywatelskich. 

 
 
Odbyło się głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na 

członków do Komisji Spraw Obywatelskich. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad składem osobowym Komisji 

Spraw Obywatelskich: Henryk Hammer, Piotr Nasiukiewicz, 
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Magdalena Pietkiewicz, Ewelina Piotrowska, Andrzej Sikoń, Adam 

Motyka. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 13, przeciw 0, wstrzymało 

się 1, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu: 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Komisji można zgłosić jeszcze 

maksymalnie 6 członków (3-7, z Przewodniczącym) i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. 

 W związku z powyższym Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury 

na członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu wraz z uzasadnieniem. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

1) Radna A. Pisarska zgłosiła kandydaturę radnej E. Piotrowskiej. 

2) Radna V. Mołda zgłosiła kandydaturę radnego J. Kaczanowskiego, 

3) Radna R. Robak zgłosiła kandydaturę radnego H. Hammera. 

4) Przewodniczący Rady Ł. Różycki zgłosił kandydaturę radnej 

V. Mołdy. 

5) Radny H. Hammer zgłosił kandydaturę radnej A. Pisarskiej. 

6) Radna E. Piotrowska zgłosiła kandydaturę radnej A. Wilk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował zamknięcie listy 

kandydatów na członków do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Odbyło się głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na 

członków do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 
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Następnie odbyło się głosowanie nad składem osobowym Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu: Ewelina Piotrowska, Józef Kaczanowski, 

Henryk Hammer, Violeta Mołda, Agnieszka Pisarska, Agnieszka 

Wilk. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Komisja Uzdrowiskowa: 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Komisji można zgłosić jeszcze 

maksymalnie 6 członków (3-7, z Przewodniczącym) i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. 

 W związku z powyższym Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury 

na członków Komisji Uzdrowiskowej wraz z uzasadnieniem. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie do Komisji Uzdrowiskowej. 

1) Radny H. Hammer zgłosił kandydaturę radnej M. Pietkiewicz. 

2) Radny J. Kaczanowski zgłosił kandydaturę radnego J. Kozłowicza. 

Przewodniczący Rady Ł. Różycki poinformował, że radny J. Kozłowicz złożył 

w Biurze Rady pismo z akceptacją swojej kandydatury na członka Komisji 

Uzdrowiskowej. 

3) Radny J. Kaczanowski zgłosił kandydaturę radnego Z. Różyckiego. 

4) Radny J. Kaczanowski zgłosił kandydaturę radnej V. Mołdy. 

5) Radna M. Pietkiewicz zgłosiła kandydaturę radnej A. Robak. 

6) Radna E. Piotrowska zgłosiła kandydaturę radnej A. Wilk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował zamknięcie listy 

kandydatów na członków do Komisji Uzdrowiskowej. 

 

Odbyło się głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na 

członków do Komisji Uzdrowiskowej. 
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Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0,  wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Odbyło się głosowanie nad składem osobowym Komisji 

Uzdrowiskowej: Magdalena Pietkiewicz, Janusz Kozłowicz, Zenon 

Różycki, Violeta Mołda, Anna Robak, Agnieszka Wilk. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0,  wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Komisji można zgłosić jeszcze 

maksymalnie 4 członków (3-5, z Przewodniczącym), w tym z ustawy 

o samorządzie gminnym wynika, że powinni się znaleźć w jej składzie 

reprezentanci klubów radnych. 

 W związku z powyższym Radni zgłaszali w tym punkcie kandydatury 

na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z uzasadnieniem, 

najpierw zgłoszono reprezentantów klubów radnych.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej wszystkich zgłoszonych kandydatów 

pytał czy wyrażają zgodę. Wszyscy wytypowani  kandydaci wyrazili 

zgodę na kandydowanie do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

1) Radna M. Pietkiewicz zgłosiła kandydaturę radnego H. Hammera. 

2) Radna A. Wilk zgłosiła kandydaturę radnej E. Piotrowskiej. 

3) Radny A. Sikoń zgłosił kandydaturę radnego P. Nasiukiewicza. 

4) Radna U. Wójcik zgłosiła kandydaturę radnego A. Sikonia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował zamknięcie listy 

kandydatów na członków do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Odbyło się głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na 

członków do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0,  wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Odbyło się głosowanie nad składem osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji: Henryk Hammer, Ewelina Piotrowska, Piotr 

Nasiukiewicz, Andrzej Sikoń. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0,  wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 

Następnie został odczytany projekt uchwały z uzupełnionymi imionami 

i nazwiskami jak powyżej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do głosowania nad 

podjęciem uchwały w całości- w sprawie ustalenia składów osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w całości- w sprawie 

ustalenia składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto, za 14, przeciw 0,  wstrzymało 

się 0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny J. Kozłowicz. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

15. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 
 
Radny J. Kaczanowski złożył wniosek o zmianę paragrafu 50 ust. 7 Statutu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój i odstąpienie od transmisji 

posiedzeń komisji merytorycznych Rady Miejskiej. 
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Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego J. Kaczanowskiego 

o zmianę paragrafu 50 ust. 7 Statutu Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój i odstąpienie od transmisji posiedzeń 

komisji merytorycznych Rady Miejskiej. 

 
Wniosek ten został przyjęty, za 13, przeciw 0, wstrzymało się 1, 

obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał 

radny J. Kozłowicz. 

 
Wiceprzewodnicząca A. Pisarska zapytała o dziurę w powierzchni, którą 

wybili pracownicy gazowni na końcu ul. Kwiatowej przy skrzyżowaniu z ul. 

Lipową. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos i poinformował, że były 2 awarie 

przy przyłączach prowadzących do dwóch nieruchomości- przy ul. 

Słonecznej pracownicy sobie poradzili, a tutaj właśnie pojawił się problem 

z przyłączem. Burmistrz poinformował, że prace te są monitorowane w celu 

ich zintensyfikowania. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Różycki zapytał czy w takiej formie radni mogą 

zgłaszać sprawy. 

Burmistrz zabrał głos i poinformował, że również sprawy należy zgłaszać na 

bieżąco w tut. Urzędzie, a także bezpośrednio do Kierowników 

poszczególnych Wydziałów. 

W tej sprawie głos zabrał także Mecenas. 

 

Radny Z. Różycki zgłosił problem z mostem, gdzie odpada gzyms. 

 

Radny P. Nasiukiewicz zgłosił, że 2 studzienki są zatkane, które znajdują 

się na ul. Kopernika na wysokości starego Ośrodka Magnolia. 

Radna M. Pietkiewicz zgłosiła problem ruchu pojazdów na ul. Prusa 

i zapytała czy można w tym miejscu, gdzie występuje problem zamontować 

lustro. Z ul. Westerplatte zjeżdża się w dół do ul. Różanej i w stronę 

ul. Prusa. Natomiast jest problem w tym miejscu z widocznością. 
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Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że ta sytuacja będzie 

przeanalizowana. 

 

Radna M. Pietkiewicz zgłosiła i poprosiła o zamieszczenie kwiatków na ul. 

Prusa i na ul. Różanej. Zapytała czy byłaby taka możliwość? 

Burmistrz odpowiedział, że kwiaty są już rozmieszczane w takiej formie jak 

w latach poprzednich, natomiast ze względu na koszty nie jesteśmy w stanie 

ukwiecić pozostałych ulic. 

 
Radna Anna Robak zapytała o kanalizację deszczową na ul. Ułanów 

Nadwiślańskich, zgłosiła, że jest duży problem z tą kanalizacją, przy dużych, 

opadach niektóre budynki są zalewane. Radna zapytała czy zostaną podjęte 

jakieś kroki. 

 

Burmistrz zabrał głos i wyjaśnił: w pasie drogi prowadzącej do obwodnicy, 

do ronda kanalizacja deszczowa fragmentami jest ułożona, w tej części 

gdzie nie ma- jest odprowadzenie bezpośrednio do rowów przydrożnych. 

Tak to zostało zaprojektowane. Jeśli chodzi o ten teren, gdzie prywatny 

właściciel wydziela działki, sprzedaje również z udziałem w drogach 

wewnętrznych, to gmina nie ma wpływu na to co jest wykonywane. 

Większość prawdopodobnie właścicieli nieruchomości korzysta z tego 

rozwiązania i jak gdyby zagospodarowuje te wody opadowe w obrębie 

własnej posesji. To co zgłasza Pani Radna to jest fragment drogi Ułanów- 

tam praktycznie na końcówce na załamaniu tej drogi jest problem dotyczący 

czy też konieczność przekierowania tych wód opadowych spływających 

z tych posesji okolicznych do rowu po przeciwległej stronie tego dojazdu, 

Jest to kwestia przeprojektowania i zaprojektowania odpowiedniego 

przepustu. Mieszkanka również zwróciła się o uregulowanie sprawy terenu. 

Po zatwierdzeniu tych nieruchomości i załatwieniu w pierwszej kolejności tej 

sprawy, będzie możliwość zastanowienia się co zrobić z tym problemem 

zgłoszonym przez Panią Radną, by go rozwiązać. 
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Radna A. Robak zapytała także czy przewidziane jest zwiększenie przejść 

dla pieszych na ul. Ułanów Nadwiślańskich i ul. Mickiewicza.  

 

Burmistrz zabrał głos w tej sprawie i wyjaśnił, że przejścia dla pieszych 

tempo 30 - to są sugestie organów opiniujących, żeby raczej tych przejść 

nie wyznaczać. 

 
Głos w tej sprawie także zabrał Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 
Całość dyskusji dostępna jest na nagraniu audio-wideo. 
 
Radny H. Hammer zgłosił, że na ul. Mickiewicza na nowo wybudowanym 

parkingu- notorycznie osoby przechodzą wyjazdem. Nie ma tam przejścia 

dla pieszych. 

Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 
16. Informacje i komunikaty. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki poprosił tych radnych, którzy 

jeszcze nie złożyli oświadczeń majątkowych w Biurze Rady Miejskiej: 

 o złożenie pierwszego oświadczenia majątkowego zgodnie z art. 24h 

ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym- w terminie 30 dni od dnia 

złożenia ślubowania. 

 
17. Zamknięcie obrad. 
 
Na tym Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zamknął obrady 

III sesji Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju. 
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Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 
  

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył:  

Maja Rutowska                  A. Pisarska                            Ł. Różycki                                                                                      

                                        A. Motyka                     

 

                                                                           

 

WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych.   

2. Lista gości. 

3. Porządek obrad.  

4. Informacja Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej „Ocena zasobów 

pomocy społecznej”. 

5. Analiza kosztów systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za 

2023 r., ściągalność i należności z tego tytułu. 

6. Informacja o stanie utrzymania dróg i chodników w 2023 r., wydatki 

związane z zimowym utrzymaniem dróg oraz wiosennymi naprawami. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych w roku 2023. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

9. -14a. Projekty uchwał i uchwały. 

15. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 


